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Tid: Onsdag den 26 nov 2014 kl. 18.00 
Plats: Hos ordf. Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Rolf Elsrud (RE) 
 Jan Hörman (JH) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar. 

 

§ 4 Skrivelser/rapporter 

• Trädfällning 

o Längst upp på Bläcksvampsvägen är alla träd nedtagna som 
föreningen ansvarar för enligt tidigare beslut 

o Träd Brunsoppsvägen 19-21 som bör fällas – bedöms inte 
brådskande utifrån skicket på trädet 

o Två dåliga träd mellan gångvägen kärret och 
Flugsvampsvägen nedtagna 

• En gatlampa på Björksoppsvägen utbytt 

• 4 ton och tilläggsskylt ordnat vid samtliga infartsvägar 

• RE skickar svarsmail till 13:586  ang. igentäppt dike – LIC 
undersöker situationen i detalj.   
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§ 5 Ekonomiska läget 
Kassörens rapport 2014-11-26 

Likvida medel 

Kassa  1.183 kr 

Plusgiro  285.576 kr  

Asfaltfonden 50.084 kr 

Sparkonto  100.173 kr 

Obetalda fakturor om ca 23 tkr. 

 

Alla fastigheter utom 7 st har betalt årsavgiften. 
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§ 6 Vägstatus 

• Gropar i många vägar. LIC undersöker med Glanshammars åkeri 
om de kan fylla i hålor alternativt sladda vägarna. 

• Björksoppsvägens asfalt borttagen längst ner av Örebro kommun. 
Detta skall återställas. 

• LIC söker kommunen igen för att undersöka bekostning av nya 
skyltar för gatunamn 

• Farthinder, behov av stolpar på sidorna på vissa ställen alternativt 
annan lösning för att förhindra att det körs för långt ut på sidorna 
vilket på vissa ställen trycker sönder diken. 
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§ 7 Övriga frågor 

• LIC och GG deltagit på samordningsmöte mellan föreningar 
anordnat av Örebro kommun. Ur vår förenings perspektiv var 
mötet inte speciellt givande. 

• Ärendet kring nya brevlådor till Kantarellvägen fortsätter. 

• Följande externa möten har genomförts sedan föregående möte 
(=period), grund för ekonomisk ersättning 

o inga  
 

Roll Antal möten perioden Antal möten 2014-2015 
accumulerat 

Ordförande 1 1 

Kassör   

Sekreterare    

Ledamot1 (GG) 1 1 

Ledamot2 (JH)   

Suppleant1 (ST)   

Suppleant2 (EN)   

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 28 jan kl 18.00 hos Lars-Inge Carlsson 
 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 


